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Certification Number: 1281B-FM8900S G 
Certification Date: July 31, 2013  *Valid only if listed on IC REL 
Report Number: FURU0029 
Recipient of Certificate: Furuno USA, Inc. 
Address: 4400 NW Pacific Rim Blvd. 
City, State, Zip: Camas, WA 98607 
Product Contact Person: Shane Ryan 
Test Lab: Furuno Labotech 
ID Number: 1281D-1 
Address: 9-52 Ashihara-cho 
City, State, Zip: Nishinomiya City, Hyogo 662-8580, Japan 
Phone: +81 (0)798-63-1094 
Fax: +81 (0)798-63-1098 

 
Model Equipment Category Standard Specification Type of Certification 

FM-8900S 

Maritime Radio Transmitter 
and Receiver (156-162.5 

MHz)/[182 Suffix] –(G) VHF 
radiotelephone / DSC / 

GMDSS compliant 

RSS 182 Issue 5: 2012 Single 

 
Frequency Range (MHz) RF Power Emission Designator 

156.025-157.425 25W 16K0G3E 
156.025-157.425 25W 16K0G2B 

 
Conditions 
 
Certification of equipment means only that the equipment has met the requirements of the above noted specification.  
License applications, where applicable to use certified equipment, are acted on accordingly by the issuing office and 
will depend on the existing radio equipment environment, service and location of operation.  This certificate is issued 
on condition that the holder complies and will continue to comply with requirements and procedures issued by Industry 
Canada / La certification du matériel signifie seulement que le matériel a satisfait aux exigences de la norme indiquée 
ci-dessus. Les demandes de licences nécessaires pour l’utilisation du matériel certifié sont traitées en conséquence 
par le bureau de délivrance et dépendent des conditions radio ambiantes, du service et de l’emplacement 
d’exploitation. Le présent certificat est délivré à la condition que le titulaire satisfasse et continue de satisfaire aux 
exigences et aux procédures d’Industrie Canada. 
 
I hereby attest that the subject equipment was tested and found in compliance with the above-noted specification. 
J'atteste par la présente que le matériel a fait l'objet d'essai et jugé conforme à la spécification ci-dessus. 

 

Dean Ghizzone, CB Executive Committee 
 

IC FCB Code: US0017 
 

Technical Acceptance Certificate 


